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дификация расширенного принципа Гирсанова и результаты оценки опци-
онов на основе ARIMA-GARCH моделей с ошибками, распределенными по
закону Su Джонсона.
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Резюме: Представлена модификация расширенного принципа Гирсанова, позво-
ляющая обобщить классический подход к построению риск-нейтральной вероятност-
ной меры для случайных величин, не имеющих производящей функции моментов.
Также представлены результаты численных экспериментов оценки справедливой
стоимости опционных контрактов на основе риск-нейтральной меры.
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Mathematics and Cybernetics, Lomonosov Moscow State University). Modified
extended Girsanov principle and results of the option pricing based on the
ARIMA-GARCH models with errors distributed according to the Johnson’s
Su law.

Abstract : A modification of the extended Girsanov principle which makes it possible
to generalize the classical approach to constructing a risk-neutral probability measure
for random variables that have no moment generating function is presented. Also, the
results of numerical experiments of evaluating the fair value of option contracts based on
a risk-neutral measure are presented.
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